
ZAPISNIK 

3. seje Sveta staršev OŠ Gustava Šiliha Laporje, ki je bila v torek, 20. 2. 2024 v prostorih šole. 

Predstavniki Sveta staršev:  

Ime in priimek Razred/ Oddelek 
Igor Pinter – odsoten 1. razred 
Vitko Berglez – odsoten 2. razred 
Andreja Španring - prisotna 3. razred 
Nina Razboršek – prisotna 4. razred 
Maja Doberšek – prisotna 5. razred 
Matjaž Kavkler – prisoten 6. razred 
Valentina Jelen – prisotna 7. razred 
Jožica Fridrih – prisotna 8. razred 
Vesna Mraz – odsotna 9. razred 
Matej Gumzej – prisoten Mavrice 
Tjaša Korošec- odsotna Mehurčki 
Klemen Leskovar - odsoten Sončki 
Amadea Marguč - odsotna Lunice 
Mojca Vtič - prisotna Zvezdice 

 

Predstavnice šole: 

- Ravnateljica Natalija Koprivnik, prof. 

- Saša Kranjc Bek, prof. 

- Mateja Zupanec, prof. 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 2. seje Sveta staršev: 
 

G. Gumzej je vprašal, ali ima kdo kakšne pripombe k zapisniku 2. seje Sveta staršev.  
Ga. Jelen opozori na manjkajoči del  v zapisniku, klevetanja ge. Voglar o g. Kavkler.  
G. Kavklerja izpostavi  vprašanje za zapisničarko, kdo piše zapisnik. Vprašanje se mu poraja od 
kje dobi zapisničarka določene podatke iz prejšnjih zapisnikov. Zapisničarka ga. Korošec naj 
objasni od kje dobi podatke oz. ali je zapisnik pisala bivša ravnateljica ga. Voglar. G. Kavkler 
izpostavi tudi, da se on ni zavezal za peko palačink, spraševal je tudi druge če lahko vskočijo in 
ni bilo posluha. Po besedah g.  Kavklerja je ga. Voglar rekla, da prejšnja knjižničarka ni 
usposobljena za učbeniški sklad in Cobiss. G. Kavkler izpostavi tudi pohvale za novo 
knjižničarko s strani staršev, učiteljev in učencev. 
 
Sklep  1: 
Zapisnik je dopolnjen s komentarji ge. Jelen in g. Kavklerja. Potrdil se bo na 4. seji sveta 
staršev. 



2. Pregled in analiza 20. božično-novoletnega sejma 

Ga. Koprivnik najprej predstavi finančno sliko 20. božično novoletnega sejma. S 
prostovoljnimi prispevki je bilo zbranih 3722,57 €, koledarji 2160€, donacije 3196€. Odhodki: 
stroški za obdaritev otrok 1489,85€, novoletne prireditve 1586,55€ in strošek materiala 
1752,76€. Na šolski sklad se je nakazalo 4249,41€.  

Organizirali so se vsi, da bi sejem čim bolj uspel. Na evalvaciji učiteljskega zbora so ugotovili 
da bi morali program malo skrajša�. Poskusili ga bodo skrajša�, čim več vključi� lokalno 
skupnost. Zaplet s stojnicami (bile so nedostopne zaradi drvi).  Ga. Koprivnik poda pobudo 
staršem v kolikor bi radi kaj predlagali. 

Gospo V�č zanima koliko denarja je bilo zbranega v vrtčevskem sejmu in poda predlog o 
dvignjenem odru saj se manjših otrok ni videlo. 

Ga. Kranjc Bek poda odgovor, da je bilo zaradi velikega števila otrok to težko izvest. Lastnega 
odra šola nima. Odgovor na finančno poda ga. Bek v naslednji točki.  

Pogovor poteka o dvignjenem odru. S strani staršev so pohvaljene so vse točke programa.  

Ga. Kranjc Bek vpraša starše kako se zdi, da je ta sejem ločen od šolskega.  Šola si želi da bi 
tudi otroci iz vrtca prišli na šolski sejem. 

Ga. Jelen predlaga istočasno ampak ločena lokacija, zaradi prevelike gneče.  

Vodstvo šole poda razloge zakaj je locirano samo na eni lokacije.  Na bazarju vrtca se je v 
preteklih le�h vedno zbralo več denarja, saj vsi starši kupijo izdelek svojega otroka.  

Sklep 2: 

20. božično novoletni sejem je bil izveden uspešno. Učitelji so se zavezali k krajšemu 
programu, starši pa podali nekaj predlogov za izboljšave predvsem glede vidljivos� otrok med 
samim nastopom. 

 

3.  Pregled dogajanja v prvem polletju v šoli in vrtcu. 

Ga. Koprivnik predstavi dogodke in dosežke v prvem polletju. Vsi učenci v prvem polletju 
dosegajo minimalni standard. Veliko jih tudi presega.  Otroci se pripravljajo na različna 
tekmovanja, izvajajo se različne delavnice, tabori, intenzivne pevske vaje (izvedle se bodo v 
šoli). Izveden je bil tudi radijski tabor. Raziskovalna dejavnost vključeni od 6 do 9 razreda pri 
različnih predme�h. 

Ravnateljica poda dosežke na tekmovanjih. 

- SLOVENŠČINA 8., 9. r. (11 priznanj za sodelovanje, 5 uvrs�tev na regijsko) 

- ANGLEŠČINA 6.-9. r. (4 bronaste, 2 uvrs�tvi na državno) 

- NEMŠČINA 8., 9. r. (1 bronasto, 1 uvrs�tev na državno) 



- MATEMATIKA  

o RAZVERILNA MATEMATIKA 4.-9. r. (12 bronas�h, 1 srebrna državno) 

o LOGIKA 2.-8. r. (26 bronas�h - šolski nivo, 1 bronasto – regijski nivo ) 

o ASTRONOMIJA 3.-9. r. (1 bronasto, 1 zlato državno) 

o MATEMČEK 2.-9. r. (14 bronas�h, 13 bisernih, 2 srebrni državno) 

- GEOGRAFIJA 6- 9. r. ( 10 bronas�h, 2 uvrs�tvi na državno) 

- ZGODOVINA 8.-9. r. (2 bronas�, 1 uvrs�tev na državno) 

- BIOLOGIJA 8.-9. r. (4 bronasta, 1 uvrs�tev na državno) 

- KEMIJA 8.-9. r. (2 uvrs�tvi na regijsko) 

 

Ga. Koprivnik pove tudi da se je ekipa Malih sivih celic uvrs�la v četr�inale. 

Izpostavi tudi kulturne dosežke. 

• Kulturna šola 2023, 

• folklorna skupina, dramski krožek, lutke, 

• medgeneracijsko branje, 

• pravljično sanjarjenje (1. VIO) 

• branje z lučkami (3. VIO), 

• bralni maraton (3. VIO), 

• bralna mineštra (2. VIO), 

• šolski band, 

• pevski zbori - Štorkljice, OPZ, MPZ (dvodnevne intenzivne priprave), 

• likovno-ustvarjalni krožek, 

• literarno ustvarjanje. 

 

Predstavi tudi katere prireditve so bile izvedene, prav tako pove, da se zavedajo 
pomembnosti rekreacije- športa za otroke. Prestavi popestritvene dejavnosti v OPB. 

Izvedena je bila že šola v naravi. Izveden pa bo tudi plavalni tečaj. Sodeluje se tudi v 
Erazmus projektu, Simbiozi, projekti z zavodom za šolstvo. 

Vključenost šole v program RaP - Gibanje in zdravje za dobro psihično in fizično počutje. 
Vključuje pa ogromno dejavnosti v šoli. Šola je že 5 leto vključena v ta projekt. 

Pogovor poteka kako in kdaj potekajo te dejavnosti v programu RaP.  

Starši izpostavijo, da je dejavnosti veliko in da otroci preživijo ogromno časa v šoli.  



Otroci delajo domačo nalogo v popoldanskem varstvu.  

G. Kavklerja zanima kaj je z radijsko frekvenco. Ga. Razboršek obrazloži, da se zaradi 
slabe opreme ne more predvajati po šolskih zvočnikih.   

Predlaga se kot možnost šolskega radija. Poiskati bi morali mojstra, ki bi pogledal kaj je z 
zvočniki.  

 

Ga. Kranjc Bek predstavi dogajanje v vrtcu. Imamo 5 oddelkov. Predstavi tudi vsak 
oddelek posebej. Naslednje leto bo 23 prvošolcev. Dogodki: Množični tek, Gozdno 
druženje s starši, teden otroka, mesec požarne varnosti, slovenski zajtrk, ustvarjalne 
delavnice, veseli december in obisk Božička. 

Pogovor poteka tudi o plezalni steni od gasilcev, če se jo lahko uporablja.  

Stanje sklada vrtca. Denar se porabi za plavalni tečaj in vrtec v naravi. Sedaj je na voljo  
270,48€. Letos je bilo na božičnem sejmu manj denarja. Strah je pred novimi 
podražitvami cene prevozov. Plavalni tečaj je v Zrečah za vrtec.  Osnovnošolci hodijo v 
Ruše.  Plavalni tečaj obiskujejo zadnji letniki v vrtcu.  

Ga. Kranjc Bek predstavi še nekaj dejavnosti vrtca: Slovenski kulturni praznik, pust (prvič 
je bil nastop med skupinami. Starši niso obveščeni z razlogom, da otroci ne bi jokali ko 
vidijo starše), gozdni vrtec, predstavi obogatitvene dejavnosti. Letošnje novosti pa so 
igrajmo se skupaj in skupni jutranji krog.  

Izvedlo se je tudi predavanje za starše kako približati otrokom branje. Zadeva se bo še 
izvajala.  

Ga. Fridrih postavi vprašanje kako je z nastopom za materinski dan saj otroci radi 
nastopajo. Ga. Bek odgovori da bi druženje bo v mesecu maju po skupinah.  

G. Gumzej postavi vprašanje o zvišanju cen vrtca, zakaj je bil elektronska pošta o 
zvišanju cen poslana tako pozno. Vodstvo šole odgovori, da so na občini pozabili napisat 
sporočilo o spremembi cen.  

Ga. Zupanec predstavi stanje Šolskega sklada. Dne 31.12.2023 je stanje šolskega sklada 
5980,05€.  Odlivi 8655,30€ in prilivi 10775,17€. Stanje šolskega sklada se z leti povečuje 

 

Sklep 3:  

Šola dela za dobrobit učencev, prav tako tudi vrtec.  

 

  



4. Razno 

Situacija z Božičkom je bila stresna, saj je prvotno mišljeni odpovedal in je bilo težko 
dobiti nadomestnega.  

Debata spet teče o palačinkah na božično novoletnem sejmu. Drugo leto bodo.  

Kje so se prodajali koledarji. Saj prodaja ni dosegla vseh hiš. Naklada koledarjev se 
sproti tiska in dela po potrebi.  

 

Vprašanje varne šolske poti Križni vrh- Laporje.  

Ga. Koprivnik odgovori, da je vsako leto izpostavljen ta problem pločnika na občinski 
seji.  Krajevna skupnost odgovarja da denarja ni za izvedbo tega pločnika.  

Ga. Jelen pove,  da je že dlje časa problem pločnika.  Vodstvo se zaveda problema in 
prav tako občina je seznanjena.  

 

Predlog je da se napiše pobuda s strani sveta staršev na občino.  

 

Naslednje vprašanje za vodstvo šole je zakaj se učenci OŠ Laporje niso udeležili pustne 
povorke v Slovenski Bistrici. Ga Koprivnik odgovori, da je največji problem v sami 
logistiki, kako otroke pripeljati otroke na povorko. Potrebovali bi vsaj 6 avtobusov da 
prestavijo celotno šolo na povorko.  

Vprašanje je če si otroci sploh želijo na takšno povorko.  

Pohvaljena je pustovanje in bralni projekt in knjižničarka.  G. Kavkler si želi in verjame, da 
bodo stvari v Cobissu nova knjižničarka stvari uredila. Prenese tudi sporočilo staršev  da 
si želijo z ravnateljico dobro komunikacijo in pa odsotnost arogance.  

 

Ga. Razboršek poda vprašanje kako je z obveščanjem o prenosljivih boleznih. Je šola 
dolžna obvestit oddelek da je bolezen prisotna? 

Ga. Koprivnik je naročila razredničarkam, da obvestijo starše. Razredničarke niso 
obvestile staršev.   

Starši si želijo obveščanja.  

Ga. Jelen preda zahvalo starša za obveščanje o ušeh.  In povpraša kaj se dogaja z Arivo.  

Izpostavi problem komunikacije voznikov z otroci. Ga. Zupanc pove, da se težave z Arivo 
pojavljajo večkrat.  

Ga. Razboršek obrazloži kakšno je stanje o izgradnji pločnika in kakšno je stanje v občini.

Popravek zapisnika:
G. Berglez je opomnil, da je bil projekt Varna pot iz strani vaškega odbora Križni Vrh že plačan,
vendar iz strani krajevne skupnosti ni prišlo do realizacije.



Ga. Doberšek povpraša, kakšne so možnosti, da ostane za nemščino g. Žiga saj so otroci 
navdušeni.  

 

Ga. Koprivnik pove, da je bila na šoli 6.2. inšpekcija za vrtec. Pregledali so 
dokumentacija in stavba. Glede varnosti stavbe pa je bilo ugotovljeno da se morajo 
zaščititi robovi in obloge v dvorani in vrata da si ne priščipnejo prstov.  Se že dogovarjajo 
z občino. 

S 4.4. pa se odpira polovični oddelek v vrtcu.  

 

Ga. Jelen vpraša če se lahko učitelji samovoljno odločijo če se udeležijo piknika-
druženja. 

 

V vrtcu zapiranje vrat je težava. Inšpektorica je podala priporočila za samodejno 
zapiralo.  

 

Ga. Krajnc Bek pove novosti o pravilniku o šolski prehrani.  Odjavljanje in prijavljanje 
malic. Vse skupaj se bo dogajalo v Lopolisu. Pravilnik bo objavljen na strani šole.  

 

Seja je bila zaključna ob 20.50 

 

Predsednik: Matej Gumzej 

Zapisnik: Matej Gumzej 

 




